
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 19/09/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Ζητούν λύσεις αγρότες του συλλόγου ενεργειακών φυτών “ΠΑΣΚΕΦ”»

Κύριε Υπουργέ,

Ο Πανελλήνιος Αγροτικός Σύλλογος Καλλιεργητών Ενεργειακών Φυτών πραγματοποίησε
συνάντηση με εκπροσώπους της βιομηχανίας Βιοντίζελ, όπου ζητήθηκε η προοπτική της
αύξησης της τιμής παραγωγού στον ηλίανθο. Επίσης, συζητήθηκε με τον εκπρόσωπο
του «ΣΒΙΒΕ» και το θέμα της καθυστέρησης, που παρατηρείται εκ μέρους του αρμόδιου
Υπουργείου Περιβάλλοντος & Ενέργειας περί της λήψης απόφασης για την κατανομή του
βιοντίζελ, κάτι που έχει επίδραση και στους αγρότες.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, ώστε, αφενός, να δρομολογηθούν
θεσμικές λύσεις στα προβλήματα του κλάδου των καλλιεργητών ενεργειακών φυτών, ο
οποίος  δίνει  απασχόληση  σε  δεκάδες  χιλιάδες  αγρότες,  αλλά  και  αφετέρου,  να
συζητηθούν με τους αρμόδιους πολιτικούς αλλά και τους συντεχνιακούς του φορείς οι
προοπτικές ανάπτυξής του, που επίσης είναι πολλές;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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